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Voorwoord

Hoewel ik al enige tijd werkte aan een boek met mijn levensloop tot nu en mijn bekering naar 
aanleiding van een reeks wonderlijke gebeurtenissen, ik ben op het moment dat ik dit schrijf 52 
jaar, is het boek dat je hier in je handen hebt eerder gereed dan dat wat bedoeld was als mijn 
eerste uitgave. Op de achterzijde zet ik kort uiteen hoe dat tot stand is gekomen. Wanneer ik 
mensen over de dingen vertelde die ik meemaakte proefde ik weleens een beetje een houding 
van “jij hebt ook altijd iets bijzonders”….en niet zelden kreeg ik de reactie; “waarom schrijf je 
geen boek ?”

Wel, het eerste resultaat van mijn, vermeende, schrijverstalent is dit boek. Een vraaggesprek dat 
toegestaan werd aan een journalist. Met niet zomaar iemand : Jezus Christus. Op het moment dat 
het hele plaatje aan mij werd getoond, in een soort van “visioen” ( ik kan er geen ander woord 
voor vinden ) dacht ik letterlijk: “Belachelijk, wie denk ik wel dat ik ben, veel te glad ijs en wat 
weet ik nu helemaal van Jezus Christus ? Hier begin ik niet aan !” 

Toch stonden er binnen 2 uur na het “visioen” al 5 vragen en antwoorden op een gelinieerd vel 
papier en tot mijn verwondering had ik geen idee wat ik allemaal had opgeschreven. Ik schreef 
het zonder een plan, althans zonder een zelfbedacht plan of concept. Telkens wanneer ik iets 
geschreven had moest ik teruglezen wat er uit mijn pen was gerold. En binnen 2 maanden kwam 
het tot afronding. Terwijl ik er alles met elkaar, echt moeiteloos leek het wel, geen druppel zweet 
( of het moet van de warmte zijn geweest ) voor heb gelaten en geen enkel moment van 
blokkering of zorg over heb gehad. Ik heb wel gebeden voor de juiste woorden. Wie zou het 
durven om Jezus woorden in de mond te leggen die Hij nooit zou zeggen ? Ik niet. Je mag het 
boek zien als fictie of als werkelijk “geïnspireerd door de Heilige Geest”. Dat laat ik aan de lezer. 
Feit is dat ik geen enkele aarzeling voel om dit boek te publiceren. Mijn geest is vol rust hierover. 
Wellicht stap ik op de tenen van sommigen die het lezen, het is geenszins de bedoeling mensen 
te kwetsen. Misschien liggen de woorden niet in lijn met hoe jij persoonlijk je “christen-zijn” 
beleeft of welke levensovertuiging dan ook. Dat kan. 

Mijn gebed is dat dit boek je óf naar Jezus Christus leidt, óf je dichterbij Hem brengt. Ventileer 
gerust je mening, ik heb daar geen problemen mee. Heb je vragen ? Ga dan naar Hem die alle 
antwoorden heeft. Ik ben niet je leraar, de Heilige Geest is je Leraar. Veel plezier met het lezen en 
ik hoop dat je antwoorden vindt op vragen die je hebt of had. Of die mensen in je nabijheid 
hebben. 

Ik draag dit boek op aan iedereen die zoekende is. Hetzij naar de enige IK BEN, God de Vader, 
onze Schepper, die zij niet kennen, hetzij naar een diepere relatie met de Schepper van het 
universum en alles daarin. 

Gods liefde en zegen zij met iedereen. Bless you.

Otto R. Bos
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Voorwoord van Erik Bos

Toen mijn broer mij vertelde dat hij een boek had geschreven was ik niet echt verbaasd.

Wel toen hij me de titel vertelde. “Dat zal wel een boek worden”, dacht ik. 

Tot mijn verbazing vond ik het boek geweldig om te lezen. Ik herken zo sterk de liefde 
van God voor ons, mensen, in dit vraaggesprek. En in de antwoorden kom ik niet mijn 
broer Otto tegen. De antwoorden op de vragen komen, voor zover ik hem ken, niet uit 
zijn hoofd voort. En ik ken hem al zo’n 46 jaar. Wat is mijn broer veranderd in de laatste 
5 jaar. 

Geloven en vertrouwen is niet altijd gemakkelijk. Ik vind de Bijbel prachtig maar zeker 
niet altijd gemakkelijk te begrijpen. Door dit “interview”, de vragen én vooral de 
antwoorden, ben ik meer dingen gaan begrijpen. Niet elk antwoord is bevredigend. Maar 
het is misschien goed dat er ook nog veel overblijft om zelf naar te zoeken. Bij God kan 
dat. En je zult ook vinden is wat Hij belooft. 

Vragen zullen er altijd zijn. En met antwoorden komen er ook wel weer nieuwe vragen. 
Een flink aantal van mijn vragen zijn beantwoord in dit boek. Ik hoop en ik vertrouw er 
ook op dat dit ook voor jou het geval zal zijn.

Toen ik Otto sprak over het ontstaan van dit boek en over het resultaat, heb ik letterlijk 
gezegd: “Luister broer, ik wil je niet te kort doen, maar dat heb jij niet zelf verzonnen !” 
Hij beaamde dit gevoel. De antwoorden raakten mij soms zo stevig dat ik emotioneel 
werd. En wie mij kent weet dat ik niet zo snel in die modus raak. Dat heb je met nuchtere 
Groningers wel vaker.

Wanneer dit boek je net zo aanspreekt als het mij doet, dan wil ik je op het hart drukken 
om er met mensen over te praten. 

Ik bid je een open houding en een ontvankelijk hart toe.

Be blessed !

Erik Bos ( “broertje” van….)
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“He heals the

broken heart”
Psalm 147:3

“Hij geneest de gebrokenen van hart en 
verbindt hun wonden”
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Voorwoord van Roland Houtman

Beste lezer, ik ben blij dit voorwoord te mogen schrijven. Ik heb Otto leren kennen 
doordat hij getuigenis gaf van wat onze God doet. Al jaren was ik zoekende naar 
persoonlijke ervaringen, omdat theologie voor mij niet los mag staan van de realiteit.

Zodoende heb ik een heel gevarieerde doorsnede aan mensen gesproken die hun 
persoonlijke ervaring (uiteindelijk) met me wilden delen. Uiteindelijk, omdat velen niet 
verwachten een oor te vinden voor hun buitengewone ervaring. Er was voor mij echter 
geen rode draad in te herkennen, anders dan dat we in het duister tasten voor wat 
betreft de diepgang van de spirituele wereld. Uiteindelijk heb ik Christenen ontmoet die 
getuigen van onze levende God.  

In dit boekwerk worden vragen gesteld waarop ik voorheen zelden een coherent 
antwoord heb gekregen. En ook al klonken vele antwoorden aannemelijk, toch strookten 
ze dan weer niet met wat Jezus Christus zelf vertelde en liet blijken over de wil van onze 
Vader.  

Die kloof is niet nieuw, zoals onder andere hieronder te lezen is:  

Johannes 7

20 De menigte antwoordde en zei:  U bent door een demon bezeten; wie probeert U te 
doden? 

21 Jezus antwoordde en zei tegen hen: Eén werk heb Ik gedaan en u verwondert u allen.

22 Welnu, Mozes heeft u  de besnijdenis gegeven (niet dat zij van Mozes komt, maar  van 
de vaderen) en u besnijdt iemand op de sabbat.

23 Als een mens de besnijdenis ontvangt op de sabbat, juist om de wet van Mozes niet te 
breken, bent u dan verbitterd tegen Mij, omdat Ik een heel mens gezond gemaakt heb op 
de sabbat? 

24 Oordeel niet naar wat voor ogen is, maar vel een rechtvaardig oordeel. 

Ik verwacht dat dit boek u als lezer dat besef, die passie meegeeft om de levende God 
met heel uw hart te zoeken, zodat u Hem persoonlijk leert kennen. 

Gods zegen & eer God,

Roland Houtman
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Voorwoord van Joey van den Akker

Ik wil je echt bemoedigen om dit boek te lezen. Hoewel het boek officieel nog niet in de 
winkel lag heb ik het in vertrouwen, vanuit een ingeving van bovenaf zou je kunnen 
zeggen, in de tussentijd aan een ongelovige persoon gegeven om te lezen en aan een 
gereformeerde man!

En ze zijn er allebei zeer positief over te spreken!

De ongelovige wil zelfs gedoopt gaan worden ! Dus ik wil maar zeggen hoeveel power er 
in zit !

De eenvoud van Christus mag nooit vergeten worden want Hij is de Weg. Het is goed om 
eens op deze manier door de ogen van Jezus Christus te kunnen kijken.

De, van huis uit gereformeerde, man was al tot bekering gekomen en opnieuw gedoopt 
in water en vuur. Hij is nu diaken en een vurig discipel van Jezus en strijder aan Zijn 
zijde en aan de zijde van alle andere discipelen van Hem !

Het boek verlichtte nadrukkelijk de woorden die voor hem tot leven zijn gekomen, als 
een bevestiging. Het deed hem heel erg veel in de tijd dat hij opnieuw geboren werd.

Mensen maken het vaak te moeilijk. Daar wordt in dit vraaggesprek met Jezus voor een 
belangrijk deel mee afgerekend. De woorden die Hij spreekt in dit boek lijken soms wat 
ingewikkeld maar zodra je het geheel in je hebt opgenomen worden heel veel dingen 
duidelijk. 

God zegene iedereen die het leest. Alles wat je leest berust op hetgeen in de Bijbel, zij het 
meestal in andere bewoordingen, terug te vinden is. 

Joey van den Akker

Fusion ministries Nederland.
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“Ik heb jullie geluk voor ogen, niet jullie ongeluk. Ik heb 

een hoopvolle toekomst voor je.

Je zult Mij aanroepen en tot Mij bidden en Ik zal je 

horen;

En je zult Mij zoeken en je zult Mij vinden.

Dan zal Ik Mij door je laten vinden en in je lot een keer 

brengen….

Jeremia 29:11-14
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Voorwoord van Hilda de Jonge

Toen ik 18 jaar was leerde ik het gezin Bos kennen, wereldvreemd was ik. Moeder Bos 
ging naar de kerk en verder niemand van het gezin. Ik heb een tijdje bij de familie Bos in 
huis gewoond, omdat moeder Bos werd geopereerd aan een hernia. Ik werd volledig 
geaccepteerd door iedereen en er ging een wereld voor mij open. Hier ligt wel de basis 
van mijn ontdekking van het leven, onwetend wat mij  allemaal nog te wachten stond. 
Jaren later kom ik de broer van Otto tegen en hij vertelt me dat hij sinds kort naar de 
kerk gaat, ik weet nog dat ik toen niet erg begripvol reageerde, ik wist niet beter. Weer 
wat jaren later kom ik Otto zelf tegen bij school, in een voor mij hele donkere periode in 
mijn leven.  Otto vertelde mij over God en dat ik hem kon vragen om steun, ik stond daar 
toen niet open voor. Ik was zoekende, maar ik zocht het in een hele andere richting. 

In het voorjaar van 2015 trof ik Otto op het voetbalveld en wat er toen gebeurde weet ik 
nog steeds niet zo goed, maar voor mij is dat het moment geweest dat mij de weg werd 
gewezen. Ik vertelde dat ik de Bijbel in Gewone Taal heb gekocht, maar dat ik er nog niet 
zo veel in las. Otto vertelde mij over zijn leven en zijn zoektocht naar God. Daardoor 
werd ik geraakt en begon ik in de kracht van het geloof te geloven.

Ik ben nog steeds zoekende, naar een manier die bij mij past om met het geloof om te 
gaan. In Otto heb ik een ‘gids’ gevonden. Ik vind het fijn om met hem van gedachten te 
wisselen, ik ‘biecht’ mijn twijfel en mijn overwinningen aan hem op. Altijd vind ik een 
luisterend oor.

Dit boek heb ik alvast mogen lezen, de vragen die worden gesteld zijn vragen die 
menigeen van ons zouden willen vragen. Otto heeft een bijzondere gave, de gift van het 
woord. Hij weet de mensen te raken, Zijn woord, zegt Otto dan. Ik hoop en bid dat je nog 
vele mensen mag inspireren en de weg mag wijzen. Je bent een bijzonder mens met een 
bijzondere missie.  GBY

Hilda de Jonge


